
Referat frå årsmøtei NJFL 28. Mars2022

N ordga rdsløa, Fre kh a u g

Sak 1: Konstituering av møtet

o Godkjenning av innkallinga: Godkjent, med ein kommentar om betre annonsering
på portalen og gjerne i lokalaviser.

o Godkjenning av dagsorden: Godkjent
o Godkjenning av forretningsorden: Godkjent
o Val av ordstyrar: Aleksander Mogen
. Val av sekretær: Eivind Myrtveit
o Val av teljekorps: Alle frammØtte (8stk)

o Val av to medlemar til å underskrive protokollen: And16 Michelsen, Aleksander

Mogen

Sak 2: Årsmeldingar frå styret og utval

Årsmelding frå styret:
Året har vært prega av pandemien som alt anna, men vi har holdt aktiviteten oppe til tross

for dette.
Vi har blant anna fått gjennomført 8 aktiviteter for dei tilsøkte LNU midlene som vi fekk i

tilskudd. Der har vert 2 hundesamlinger, temakveld om rev, kurs i flåing av pelsvilt, 2

fiskedager for ungdom med god respons og nybegynner kurs i jaktfeltskyting med

oppfølgingskurs. Alt i alt god deltagelse rundt dette.

Haslebana i Stokkedalen:
Eivind og Aleksander har fått inn priser på arbeidet rundt bygging av ny leirduebane i

stokkedalen. Prisoverslag på nærmere 2 millioner på dette. Tippemiddelsøknad på dette er

sendt inn og kommunen har sendt denne videre til fylket for behandling. Dette er første
gangs sØking så det forventes at denne må fornyesi2022 og2O23før vi får tildelt
pengene. I mellomtida får vi så smått begynne utbygginga.



Skyteutvalget:
Der har blitt gjennomført 2 jaktfeltstevner til tross for pandemien. Begge stevner med
normal deltagelse, men med visse restriksjoner.
Vi har også deltatt på testing av elektroniske skiver til NM jaktfelt. Her var vi på flere
samlinger, det blei i denne forbindelse kjøpt inn 2 skiver til laget til godt rabatterte priser
for testing. Den eine skiva blei dekka av LNU midlene og den andre fekk vi sponsa av

Fyllingsnes mØbler i knarvik.
Eivind og Aleksander skal også være med som arrangører på NM jaktfelt 2022 som blir
avholdt på Ulven leir.
Vi gjennomførte nybegynner kurs ijaktfeltskyting med god respons. Her stilte 11

skyteglade personer i alle aldre og fekk innføring i skytegrena. Oppfølgingskurset var nåke

dårlig respons på med l deltager.

Hundeutvalget:
Også året2O2t har vært et år for hundegruppa prega av korona.
Det ble allikevel avholdt ordinær blodsporprøver i AK og EK med god påmelding.

Det har også blitt avholdt en del bevegelige prøver på blodspor og ferskspor.
Videre har vi avholdt «Hundens Dag» på Manger og en sportreningsdag for alle.

Ettersøksringen fikk ijakta 2021. 189 lØyver å ivareta. Dette var litt ned fra åretfør.
Men det blei også en nedgang i ettersøk sammenlignet med året før. Jegerne er flinke
skyttere. Det blei kun innmeldt 3 tilfeller av skadeskyting.
Til sammen 2 dyr sporet opp og avlivet og 1 dyr vurdert som ryggtakkskudd, dette dyret
ble observert på kamera dagen etter igod form.
Ellers har2 medlemmer iettersØksringen fått kurs iforhold til å ta trafikale ettersøk.

2022 blir forhåpentlig vis et år med mindre smittefare og derved muligens enklere å få
gjennomfØrt ting.
Det planlegges for: «Hundens dag» og blodsporprøver i løpet av året som tidligere med

både Ak- og Ek- spor.
Ellers vil vi prøve å få gjennomfØrt fellestreninger som tidligere og

øke antall ekvipasjer. 1 ekvipasje er klar for 2021,

Egen valpe og unghundtrening starter i Februar 2022.

Mulig det starter opp egen trening for bruk av båndhund.
Vi har også på gang utdanning av 2 nye dommere som ventes godkjenti 2022.

Det må investerast i utvida ettersøkskurs for dei som ikkje har det.



Det er ellers ein fin, stabil og omtenksom gjeng som stiller på ettersØkstreningar og

dugnad på prøver m.m.

Jaktutvalget:
I løpet av året har det vært avholdt ett møte i utvalget på Teams. I tillegg til dette møtet
har det vært avholdt kommunikasjon på egen Facebook gruppe og telefon.
Ny nettside er publisert med informasjon om jakt tilbud, og ulike aktiviteter under laget.

Hjorte- og elgjakt har som tidligere år vært organisert og gjennomført av Rune Alling som

også har vært jaktleder for begge aktivitetene.

Jaktleder, Rune Alling, melder følgende til årsmeldingen:

Elsiakten:
Vi var i høst 9 jegere som l- oktober reiste til vår vanlige plass i Østerdalen, nærmere
bestemt SØre Messeltsætra. Her hadde vi som alltid en trivelig uke. Vi bruker en fast
innleid hundefører med en blandingshund, samt min egen sorte elghund.
Vi hadde kvote på en småokse, en kvige/liten ku og en kalv. Her hadde vi full uttelling etter
4 dagers jakt, og vi brukte derfor en dag på rypejakt og litt uttelling fikk vi og her.

Hiorteiakten:
Hjortejakten i Dyrkolbotn, Nipo og Eiterdalen drives som samjakt med undertegnede som

har egne løyver. FØrstegangsjegere vil bli prioritert, men vi har ennå aldri ?nåtte si nei til
noen. Jakten foregår normalt lørdag eller søndag hver uke hele jakten om ønskelig. NJFL

har to løyver i Dyrkolbotn/Nipo (kvoten kan vanligvis økes utover i jakten hvis behov og

ønskelig), og to løyver i Eiterdalen. Kun 6 personer har deltatt for NJFL. Alle 4 hjortene ble

felt

Reveiakt:
Det er fire åteplasser som kan benyttes. Det er egen Facebook gruppe for organisering.
Åtet på Hundvin har ikke hatt rev av betydning innom. Det er tatt ut mye rev i området og

bestanden er nok merkbart redusert. Det er tatt en lengre pause i foring og vi vil starte
opp igjen når det er noen som har lyst til å drifte åtet.

Åtet i Molvik har ikke hatt særlig med rev innom gjennom stØrsteparten av året men

aktivitet av har tatt seg opp etter nyåret. Kamera løsning har dårlig dekning men virker
innimellom. Solcellepanel holder batteri utenom i vintermånedene.



Åte på Åse har tidvis hatt aKtivitet av rev og det ble tatt en på åte og en på lokk. Det er satt
opp nytt kamera og ny SIM kort løsning avventes.

Det er etablert nytt åte med bu på Hopland på Austrheim. Her er det plass til to i bua. Det

ble tatt tre rev på lokk her før åtet kom i drift.

Det ble avholdt temakveld for revejakt i Nordgardsløa for å samle revejegere i og utenfor
laget og gi nye jegere ett kontaktpunkt mot erfarne jegere. Det ble informert om og

diskutert drift av åte og lokke plasser.

Mikkel Bengtson som er viltforvalter i Alver kommune orienterte om retningslinjer for
skadefelling og hva grunneier og jeger må være bevisst på. Han fulgte opp med ett fyldig
foredrag om lokkejakt på rev. Det var stor interesse blant de mange oppmøtte.
Det er gitt tilskudd til kurs i lokkejakt fra kommunalt viltfond. Dette har viavventet lenge
pga. Covid og det må tas en sjekk på at tilskudd står ved lagfør utførelse. Det må skaffes

instruktør og tid for gjennomføring.

Det er etablert flere avtaler for grunneiere om lokkeplasser for rev og egen Facebook
gruppe for orga nisering.



Fellefansst:
Det er gjort avtale med grunneiere for fellefangst på to områder som kan fordeles til
ungdom, nybegynnere eller andre som er interessert.
Praktisk opplæring er tilbudt gjennom hele sesongen.
Det ble avholdt eget kurs i pelsing og pelsbehandling for mink, mår og rev-

Det er anskaffet flere Syning feller som er godt egnet for ungdom, klar for bruk, enkel og

sikker.
Det tilbys utlån av feller til jegere som stiller seg disponibel for opplæring, ungdommer og

ut over det til nybegynnere og andre medlemmer så lenge det er tilgjengelige feller.

Predatoriakt:
Predatorjakt konkurransen fortsetter. Det har ikke vært så god respons på sponsing av

gevinster, så her kunne laget gått inn med ett mindre beløp for å stille en del gevinster.
Det fokuseres på uttrekkspremier slik at alle som deltar har mulighet til å vinne
toppgevinst.
Det er driftet som ett lavterskel sosialt tiltak med ett hint av konkurranse via egen

facebook gruppe.



Nordhordland tFL - Predatorkonkurranse 2027/2022.

Art: S*lu Nctlcskr. Kråkt Rovn Rovsokal4 Mtnl< Mår Rcu

Pootp: 10 10 20 25 25 50 50 50

ert:13.03.22

Oppdotert Skjor iVottesk Kroke Rovn Royskatl Mink Mor Rev

-Kommentar til elgjakt: Spm. om kvar den er annonsert - Det blir publisert på Facebook,

me skal også publisere det på portalen.

-Kommentar til revejakt: Spm. om ein treng godkjenning frå mattilsynet for å ha eit åte -
Nei, men det er begrensning på kva du kan bruke til åte; ikkje sjølvdaude dyr og helst ikkje

flytta (hus)dyr frå ein plass til ein annan.

-Kommentar til predatorjakt: Her kan me kartlegga plassar som ungdom kan bruka til å

sette feller. Soltveit og Nordanger vart nevnt. Små-rovdyr kort?



Sak 3: Regnskap:
ÅRSRes ULTAT: Nordhqrdland jakt og fiskelag - 2021

dsjett: O'1..O'1..2O21. - 31..12.2021. Fjorårstall: O1..OL.2O2O - 3L.12.2O2O
Konto Navn lår I for Budsjett

Driftsinntekter

Regnskap/bu

-Kommentar frå kasserer: Det manglar ein faktura på kr 62 000,- inkl. mva. for elgjakta i

2021-, den kom i februar 2022, derfor ser det ut som driftsresultatet er større enn det
egentlig er.

301 0 Kontingent 20 940,00 19 340,00 20000

3020 Jegerprøvekurs 20 010,00 58 700,00 50000

3035 Skytebane Stokkedalen 7 613,25 I 820,62 1 0000

3040 Radøyhallen 2000

3050 Elgjakt 54 000,00 50 000,00 60000

3060 Hjortejakt 32 914.00 10 055,00 1 5000

3070 Vilttelefonen 17 910,00 18 040,00 20000

3080 Jaktfelt 27 918.00 '18000

3090 Fiskeutvalget 5000

3't 00 Hundegruppa 8 046,00 7000

31 10 Familiedag 7 500,00 2000

3120 Ungdomssatsing 2000

31 30 Studietilskot 6 000,00 6000

31 40 Småviltjakt I 000,00 't 5 000,00 1 5000

3900 Andre driftsinntekter 14 849,02 82 180,00 '15000

Sum Driftsinntekter 225 700,27 262 135,62 247000

Driftsutgifter
4000 Administrasjon 16 587,60 12 441 ,45 -1 5000

40s0 Annonser - 2 280,00 -s00

4060 Jegerprøven - 6 466,00 - 31 619,20 -1 2000

4070 Lerduebana 1315,00 - 4 772,00 -5000

4080 Radøyhallen 1 250,00 1 875,00 -1 000

4090 Skytebane Stokkedalen - 5144.00 - 12 054,06 -200000

41 00 Elgjakt - 43 206,04 -50000

4110 Hjortejakt - 15 500,00 - 26 500,00 -20000

4140 Småviltjakt - 8 289,36 11 012,32 -1 5000

41 50 Vilttelefonen - 5 200,40 -5000

4'150 Jaktfelt - 28 939,63 12 728,44 -1 7000

4170 Fiske 1 671,33 -5000

41 80 Hundegruppa - 8 855.40 172.00 -1 0000

4200 Familiedag - 2 512,20 -2500

4210 Ungdomssatsing -2500

4400 Gebyr 190,00 123,00 -500

4499 Andre utgifter - 2 089,00 17 500,00 -5000

4500 I nstruktørar/kurs - 2 600,00

4530 Utstyr 1 645,60

Sum Driftsutgifter - 1 10 535,52 - 174 003,47 -366000



-Kommentar ti I rekneska p:

o Spm. om ettersøk hareit eget rekneskap, som dei hadde før i tida - Nei, no ligg alt
under punktet Vilttelefonen.
o Me har for stort overskudd, me må bruka pengar på aktivitetar for å tjena pengar.

Svar: Me har fleire store investeringar foran oss (haglebana og klubbhus i Stokkedalen

ogbør få haglebana på Lindås opp og gå igjen) så me bør ha eit greitt overskudd
o Heile styret og utval må samarbeida om å skapa aktivitet, og annonsera dette betre.
o Utdanna fleire dommarar (hundegruppa) og jegerprØveinstruktørar, for å kunna

holda fleire kurs og prøvar for å skapa meir inntekt.
o Ha medlemsmøte for å finna ut kva aktivitetar medlemmane Ønsker seg.

Sak 4: lnnkomne saker

o @nske om jakke/genser med logo på rygg for jaktfeltskyttere som reiser rundt på

stevner og NM for å profilere NJFL.

-Dette vart godkjent av årsmøtet.
. Dekke deltager avgift for deltagelse på NM.

-Det vart godkjent av årsmØtet at me kan dekke deltager avgift for medlemmar som vil

stille på NM i alle kategoriar i regi av NJFF.

Sak 5: Retningslinjer for foreiningsdrifta

-l henhold til nye vedtekter frå NJFF.

Sak 5: Andre saker som styret har ført opp på dagsorden

-lngen andre saker



Sak 7: Styret sine forslag til årsplan og budsjett

Årsptan 2022
2 stk jaktfeltstevner, 20 mars og 29 mai
Jegerprøvekurs
Predatorkon ku rra nse

Hjortejakt
Elgjakt
Drift av eksisterende reveåter
Aktivitet for tilsøkte LNU midler
Forsette utvikling og utbygging av leirduebane

-l tillegg vart det nevnt: Familiedag der alle utval og gjerne lokalavis stiller.
Ti I I itsva I gtko nfera nse. U ngdo ms-, fis ke- og kvi n nea ktiviteta r.



Budsjett lor 2O22
orslaq til budsiett frå

I tillegg har me:

4stk salongrifler

4stk hagler

lstk Mauser

1./3 av 100m riflebane

Leirduekaster og bu

4 000

4 000

2 000

1 300 000

30 000

-Budsjettet vart godkjent av årsmøtet

orsrag ttl budsJett lra styret-

Budsjett 2022 Budsiett 2022

Driftsinntekter Driftskostnader

3010 Kontingenter 20 000 4000 Administrasjon 1s 000

3020 Jegerpr6vekurs 50 000 4050 Annonser s00

3030 Leirduebana (Lindås) 0 4050 Jegerprøvekurs 12 000

3035 Skytebane Stokkedalen 15 000 4070 Leirduebana (Lindås) 2 000

3040 Radøyhallen 2 000 4080 Radøyhallen 1 000

3050 Elgjakt 62 000 4090 Skytebane Stokkedalen 200 000

3060 Hjortejakt 15 000 4100 Elgjakt 62 000

3070 Vilttelefon 20 000 4110 Hjortejakt 20 000

3080 Jaktfelt 18 000 4L40 Småviltjakt 10 000

3090 Fiskeutvalet 5 000 4150 Vilttelefon 5 000

3100 Hundegruppa 7 000 4L60 Ja ktfe lt 1s 000

3110 Familiedag 2 000 4170 Fiskeutva let 2 000

3L20 Ungdomssatsing 2 000 4180 Hundegruppa 10 000

3130 Studietilskot 12 000 4200 Familiedag 2 s00

3140 Småviltjakt 15 000 4210 Ungdomssatsing 2 500

3900 Andre inntekter 1s 000 4400 Gebyr s00

250 000 4499 Andre utgifter 5 000

4500 I nstruktør/kurs 10 000

4530 Utstyr 5 000

380 000

10



Sak 8: Styret sine forslag til kontingentnivå (låg, middels, høg sats) for
hovudmedlemskap

NJFF sentralt har vedtatt å ha felles styring for kontingent i heile foreininga.
Det må velges et nivå for hovedmedlemskap på årsmøtet 2022 eller 2023.

Styret foreslår nivå middels. Den er på kr 820 per år mot dagens 800.

Sentralt Fylke Forening Totalt

5E)0 95 60 145

590 95 135 820

aso 95 210 B§r5

315 60 50 425

185 60 50 2Sc

430 90 50 570

'85 35 50 320

'85 3C) 2QA 410

31(l 310

805 805

780 120 220 1120

Videre så blir medlemskapet endra slik at det ikkje følger kalenderåret, men datoen du

meldte deg inn.
Landsmøtevedtatt øvre kontingentramme

Kategori

Hovedmedlemskap med Jakt & Fiske lav

Middels

Høy

Barne- og ungdomsmedlemskap med Jakt & Fiske

Barne- og ungdomsmedlemskap uten Jakt & Fiske

Pensjonist/uføremedlemskap med Jakt & Fiske

Ektefelle/samboermedlemskap uten Jakt & Fiske

Sidemedlemskap uten Jakt & Fiske

Æresmedlemskap

Direktemedlemskap med Jakt & Fiske

Familiemedlemskap

-ÅrsmØtet godkjenner at me velger Middels kontingentsats, men syns det er eit mislighold

med andelen av kontingenten som går til NJFF sentralt.
And16 kan hjelpa til å formulera eit skriv me kan senda inn til dei.

Ll



Sak 9: Val av styre
Sak 10: Foreininga sin utvqlsstruktur og val av medlemmar til utval

Sak 11: Val av valnemnd på 2 medlemmar
Sak 12: Val av revisor

Utval Verv Navn Pållkke på valg På valg i

Hovedstyre Leder Aleksander Mogen Fortsetter 2023

Nestleder Eivind Myrtveit 2023

Styremedlem Kiell Kallestad Stople 2023

Styremedlem Svein Olav Frydenlund Fortsetter 2024

Stvremedlem Arild Steen NV 2024

Vara Eivind Lervik Fortsetter 2024

Vara Helge Warberg Nv 2024

Jaktutvale Leder Kjell Kallestad Stople 2023

Medlem Ørian Storsæt 2023

Medlem Livar Frøyland NV 2024

Medlem Rune Alling Fortsetter 2024

Medlem Rov Arve Helland Fortsetter 2024

Skyteutvalg Leder Aleksander Mogen 2023

Medlem Jan Børge Mikkelsen Ny 2024

Hundeutvalg Leder Svein Olav Frydenlund Fortsetter 2024

Medlem Siv Tvilde Fortsetter 2024

Medlem Tore Kalnes Fortsetter 2024

Medlem Trude Jæger Abelsen Fortsetter 2024

Medlem Kjetil Refsdal 2023

Kasserer Eivind Myrtveit 2423

Regnskapsfører Eivind Mvrtveit 2023

Revisor Linn Mari Rath 2023

Valgnemd And16 Michelsen 2024

Martin Soltveit Ny 2025
2026

-Styret må finne 1 ny til valgnemd.
-Styret bør utarbeide et forslag til valg og sende til valgnemd før neste årsmØte.

T2



Sak 13: Eventuell utnemning av æresmedlemmer

Styret har lagt fram forslag å, a utnevna Andr6 Michelsen til æresmedlem av NJFL for
lang og tro teneste, han har gjort og gjer fortsatt mykje godt for laget og vil kun det beste
for laget.
-Dette vart godkjent med applaus til And16.

Sak 14: Eventuelt forslag om vedtektsendring med utgangspunkt i NJFF si vedtektsnorm

NJFF har komme med ny felles vedtektsnorm som vi må godkjenne på årsmøtet i 2022
eller 2023. Vedtektsnormen ligger på njff.no
-Denne godkjenner me, men skal bruka året til å sjå nærmare på den og evt. revidera litt
før den blir endelig godkjent på årsmØtet i 2023.

Referent - Eivind Myrtveit

And16 Michelsen - Signatur

. lt / /L'-ittUt,
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